
 
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Mediálnej komisie, ktorá sa konala 

dňa 24. apríla 2024 

so začiatkom 17:30 hod. a ukončením 19:00 hod. 

vo  Veľkej   zasadačke   miestneho   úradu   mestskej   časti  Bratislava-Dúbravka (B 224), 
Žatevná  2, I. poschodie. 

 
Prítomní: Juraj Štekláč (predseda komisie), Maroš Repík, Pavol Jančovič, Mikuláš Sliacky, Anka Hnátová 
(online), Petra Azacis (online) 
Neprítomní: Lukáš Jurko 
Ospravedlnení: Lukáš Jurko 
Neospravedlnení: 

 
Program zasadnutia 
1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia 
2. Dúbravské noviny – pripravované číslo, náhľad DN 
3. Videotvorba, sociálne siete za apríl 2024 
4. Rôzne 
5. Ukončenie zasadnutia komisie 
 
K bodu č. 1 
Predseda komisie privítal členov a otvoril rokovanie. Program zasadnutia bol preukázateľne schválený. 
 
K bodu č. 2 
Členovia komisie debatovali o pripravovanom čísle Dúbravských novín. Miky Sliacky hodnotil číslo ako 
jedno z doteraz najlepšie pripravených. 
„Každý článok bol buď spracovaním alebo obsahovo veľmi zaujímavý. Veľmi dobre bola zvolená téma 
čísla, a to psychické zdravie. Sebapoškodzovanie je veľmi aktuálne.” 

Novinár navrhol tému rozvíjať aj v budúcnosti, ponúknuť čitateľom príbehy alebo nazrieť do komunity 
Rozhovory bez škatuľky. 

Veľmi dobré a aktuálne sú témy predĺženia Saratovskej či podchod Saratov. Ako užitočný hodnotil servis o 
eurovoľbách. „Dobrý je aj rozhovor o footgolfe, je to teraz veľký hit, rád by som si prečítal v budúcnosti, 
kde sa dá zahrať.” 

Zo športu vyzdvihol spracovanie článku o plánovanom behu na Kobylu. Novinár navrhol pokračovať aj 
v témach a tipoch z Rakúska, kde sú dobre dostupné a zaujímavé miesta na spoznávanie – múzeá, kolónie 
bocianov v Marchegu. 



Tému čísla vyzdvihla aj Anka Hnátová, ktorú ju označila za veľmi potrebnú, a Petra Azacis. „Môžem 
povedať, že tak dychtivo som ešte noviny neprečítala. Tie témy o psychických problémoch, 
sebapoškodzovaní, by sa pokojne ujali aj vo väčších médiách, veľmi dobre spracované.“ 

Pavol Jančovič kladne hodnotil šport a históriu s témou o Ville rustice, ktorá ponúka vždy iné spracovanie. 

Hlasovanie:  
Mediálna komisia berie aprílové číslo r.  2024 Dúbravských novín na vedomie s pripomienkami.   
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 

K bodu č. 3 
Mediálna komisia debatovala o sledovanosti videí a príspevkov na sociálnej sieti. Nasledovanejším videom 
boli kvety v Dúbravke.  
Členovia opakovali, že by bolo fajn točiť aj krátke reels niekoľko sekundové videá na sociálnu sieť, ktoré 
mávajú dobrú sledovanosť. 
Miky Sliacky zopakoval, že sa k aktuálnemu redaktorovi a videotvorbe už nechce venovať, lebo je to veľká 
strata času. 
Pavol Jančovič pripomenul technické spracovanie a grafiku. 
 
Hlasovanie:  
Mediálna komisia diskutovala o videotvorbe, vyjadrila pripomienky k spracovaniu videí a berie ich na 
vedomie. 
Za: 6 
Proti: 0 
Zdržalo sa: 0 
 
K bodu č. 4 
Poslanec Maroš Repík informoval, že mu videoredaktor Róbert Lattacher zaslal list, ktorý sa týkal mediálnej 
oblasti a jej manažmentu v mestskej časti. Maroš Repík tiež konštatoval, že videoredaktor ponúkané 
bezplatné školenie s cieľom skvalitnenia zvukového a obrazového spracovania videí tlačového referátu 
odmietol. 
 
V bode Rôzne neprijala komisia žiadne uznesenia.  
 
 
Zapísal:       Overil: 
  tajomník komisie     predseda komisie  
 
 
 
V Bratislave dňa 26. apríl  2024 
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